



活动报名

在线申请

SAIF MASTER OF FINANCE POWERED BY THE FUTURE

SAIF金融硕士项目组启动北美交流行

SAIF MF 项目组将于10月2日至10月21日前往北美6所高校举行9场巡回交流活动。这是国内商学院首次赴美作如此大范围的宣传推广活动，标志着SAIF MF 离打造中国真正的国际化教育项目的目标又迈出了重要一步。

项目主页

招生信息

活动预告

学生生活

职业发展

教授与研究

项目介绍

项目新闻

业界交流

资料下载

联系我们

项目月刊



MF students became the grand winners of the Asia Pacific Region in the World Finals to win USD 1 Million in New York. On the same Street Business Schools and Universities including Cambridge Business School, The University of Tokyo, and National University of Singapore, a team of five Shanghai Advanced Institute of Finance (SAIF) students started as an underdog but finished as the grand winner of the...

学生之星

首页 >> 项目新闻

金融硕士ELSA课程之一——经济全球化下的领导方式



2015年3月25日下午，上海交通大学上海高级金融学院迎来了来自于德国的Harry W. Trummer教授。Harry W. Trummer教授是德国歌德大学领导力课程的授课教授，也是歌德大学金融组织的CEO，有着丰富的领导经验。

Trummer教授向大家传输的核心观点就是：在当今全球化的经济中，组织和雇员对领导的要求更高。领导不再仅仅是发号施令的角色，而要更讲究领导艺术。其中，很重要的一点是对自己情绪控制上的智慧，也就是我们常说的情商。积极的情绪能产生组内的“共振”效用，大大增强整个组织的工作效率。

一个半小时的讲座很快就结束了，在热烈的讨论中，同学们也窥得领导力研究领域的一些新观点。如教授所说，SAIF的同学们已经基本具备了成为一名优秀领导的潜质，期望未来大家都能擎风帽，弄浪潮，领导社会的变革。

On the afternoon of March 25th, SAIF MF14 students welcomed an honored guest from Germany, Professor Harry W. Trummer. As a professor in leadership courses in Goethe University Frankfurt and the CEO of Goethe Finance Association, Professor Trummer shared his insights into leaderships.

At the beginning, Professor Trummer pointed out that today's leaders are facing new challenges, including the ever uncertainty, complexity, diversity, transparency, and generational change. He mentioned that today's employees expect more personal charisma and communication techniques from their leaders instead of only orders and controls over them.

Then Professor Trummer focused more on what distinguish good leaders from common ones. He introduced the terminology of emotional intelligence, and regarded it as an essential component of leadership. To be more specific, people's efficient control over their own emotions can generate resonance in positive emotions, which would positively influence the surroundings. In the end, Professor Trummer concluded this lecture with some key features of an authentic leader.

Just as the professor has stated, students in SAIF do have the responsibility and potential to develop their leaderships. We believe they will ascend leading positions in the future, take more responsibility, and lead the changes for the society.

招生信息

就业报告下载

项目介绍下载

学生活动

精彩瞬间

